

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT3343226

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	TRANSFER OF LICENSE	
CONVEYING PARTY DATA		
	Name	Execution Date
	LFB BIOTECHNOLOGIES	06/21/2013
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	LABORATOIRE FRANCAIS DU FRACTIONNEMENT ET DES BIOTECHNOLOGIES	
Street Address:	ZA DE COURTABOEUF, 3 AVENUE DES TROPIQUES	
City:	91940 LES ULIS	
State/Country:	FRANCE	
PROPERTY NUMBERS Total: 2		
	Property Type	Number
	Patent Number:	8278423
	Application Number:	13604200
CORRESPONDENCE DATA		
Fax Number:	(703)739-9577	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	703-739-4900	
Email:	iplaw@stites.com	
Correspondent Name:	STITES & HARBISON PLLC	
Address Line 1:	1199 NORTH FAIRFAX STREET, SUITE 900	
Address Line 2:	B. AARON SCHULMAN	
Address Line 4:	ALEXANDRIA, VIRGINIA 22314	
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	P09759US00/01/BAS	
NAME OF SUBMITTER:	STACY JOHNSON	
SIGNATURE:	/Stacy Johnson/	
DATE SIGNED:	05/07/2015	
Total Attachments: 4		
source=P09759US00ConfirmatoryActofTransfer#page1.tif		
source=P09759US00ConfirmatoryActofTransfer#page2.tif		
source=P09759US00ConfirmatoryActofTransfer#page3.tif		
source=P09759US00ConfirmatoryActofTransfer#page4.tif		

**CONFIRMATORY ACT FOR THE TRANSFER OF THE RULES OF CO-OWNERSHIP AND
LICENCE**

From:

The company **LFB BIOTECHNOLOGIES**, société par action simplifiée [simplified joint stock company under French law] entered on the Trade and Companies register of Evry under the number 491975 496 of which the registered office is located at ZA de Courtaboeuf, 3 avenue des Tropiques, 91940 les Ulis represented by Jean-Philippe POMMERET, Director of Intellectual Property and Scientific Monitoring,

Hereafter referred to as "**LFB BIOTECHNOLOGIES**"

To:

The company **LABORATOIRE FRANÇAIS DU FRACTIONNEMENT ET DES BIOTECHNOLOGIES**, Société Anonyme [Public limited company under French law] entered on the Trade and Companies register of Evry under the number 180036 147 of which the registered office is located at ZA de Courtaboeuf, 3 avenue des Tropiques, 91940 les Ulis represented by Jean-Philippe POMMERET, Director of Intellectual Property and Scientific Monitoring,

Hereafter referred to as "**LFB SA**"

LFB BIOTECHNOLOGIES confirms that it has transferred all the rights and obligations that it held under the terms of the "règlement de copropriété, exploitation et licence - contrat" [rules of co-ownership, exploitation and license - contract] LFB reference 2011-02236 and Inserm Transfert reference 04232A20 (hereafter referred to as the "CONTRACT") agreed with the company Inserm Transfert SA, l'Université de Montpellier 1 and the Centre Régional de Lutte contre le Cancer, Val d'Aurelle Paul Lamarque, and pursuant to which, under the terms of article 2 therein, the three parties grant to LFB BIOTECHNOLOGIES for the whole world (hereafter referred to as the TERRITORY) and in the domain, i.e. *the treatment and the diagnosis of human cancers expressing the antigen AMHR-II, in particular ovarian cancers, with the exception of intraoperative immunophotodetection with regard to the patent filed in the name of INSERM on 2 November 2006 under number EP 06291703.4* (hereafter referred to as the "DOMAIN"), an exclusive license for the "Previous Patents" and "New Patents" along with the right to grant sub-licences in the DOMAIN and in the TERRITORY with the prior agreement of the company Inserm Transfert SA.

LFB SA is substituted in all rights, actions and charges by LFB BIOTECHNOLOGIES under the terms of the CONTRACT from 31 December 2012, effective date of the "Patents, Technologies and Contracts Assignment Agreement" signed on 24 December 2012 by the two Parties.

The list of "Previous Patents" and "New Patents" is included as an Appendix to this confirmatory act.

Pursuant to Article 3 of the CONTRACT, this right of exclusive licence over the "Previous Patents" and the "New Patents" remains in force until the latest of the two following

dates: (i) the expiry or the invalidation of the last of the Patents including the protection certificate, or (ii) the expiry of a period of ten (10) years from the first marketing of a Product in a country in the TERRITORY.

LFB BIOTECHNOLOGIES hereby declares that they have given due notice of the transfer to the company LFB SA, of all of its rights and obligations under the terms of the CONTRACT by registered letter with acknowledgement of receipt on 17 December 2012 in compliance with article 14.2 of the agreement.

Signed in Paris, 24 June 2013

LFB BIOTECHNOLOGIES

Name Jean-Philippe POMMERET

Title: Director of Intellectual Property

Signature

LFB SA

Name Jean-Philippe POMMERET

Title: Director of Intellectual Property

Signature

**ACTE CONFIRMATIF DE TRANSFERT DE REGLEMENT DE COPROPRIETE EXPLOITATION ET
LICENCE**

De :

La société **LFB BIOTECHNOLOGIES**, société par actions simplifiée identifiée au Registre du Commerce et des Sociétés d'Evry sous le n° 491975 496 dont le siège social est situé ZA de Courtaboeuf, 3 avenue des Tropiques, 91940 les Ulis représentée par Jean-Philippe POMMERET, Directeur Propriété Intellectuelle et Veille Scientifique,

Ci-après désignée « **LFB BIOTECHNOLOGIES** »

A :

La société **LABORATOIRE FRANCAIS DU FRACTIONNEMENT ET DES BIOTECHNOLOGIES**, Société Anonyme identifiée au Registre du Commerce et des Sociétés d'Evry sous le n° 180036 147 dont le siège social est situé ZA de Courtaboeuf, 3 avenue des Tropiques, 91940 les Ulis représentée par Jean-Philippe POMMERET, Directeur Propriété Intellectuelle et Veille Scientifique,

Ci-après désignée « **LFB SA** »

LFB BIOTECHNOLOGIES confirme qu'il a transféré tous les droits et obligations qu'il détient en vertu du « règlement de copropriété, exploitation et licence – contrat référencé LFB 2011-02236 et référencé Inserm Transfert 04232A20 » (ci-après désigné le « CONTRAT ») conclu avec la société Inserm Transfert SA, l'Université de Montpellier 1 et le Centre Régional de Lutte contre le Cancer, Val d'Aurelle Paul Lamarque, et selon lequel, en vertu de son article 2, ces trois parties concèdent à LFB BIOTECHNOLOGIES dans le monde entier (ci-après désigné le TERRITOIRE) et dans le domaine, à savoir *le traitement et le diagnostic des cancers humains exprimant l'antigène AMHR-II, notamment les cancers ovariens à l'exception de l'immunophotodétection peropératoire en ce qui concerne le brevet déposé au nom de l'INSERM le 2 novembre 2006 sous le n° EP 06 291 703.4* (ci-après désigné le « DOMAINE »), une licence exclusive des « Brevets Antérieurs » et des « Brevets Nouveaux » assortie du droit de concéder dans le DOMAINE et dans le TERRITOIRE des sous licences avec l'accord préalable de la société Inserm transfert SA.

LFB SA est subrogée dans tous les droits, actions et charges de LFB BIOTECHNOLOGIES au titre du CONTRAT à compter du 31 décembre 2012, date d'effet de l'accord intitulé « Patents, Technologies and Contracts Assignment Agreement » signé le 24 décembre 2012 par les deux Parties.

La liste des « Brevets Antérieurs » et des « Brevets Nouveaux » figure en annexe de cet acte confirmatif.

Selon l'article 3 du CONTRAT, ce droit de licence exclusive sur les « Brevets Antérieurs » et les « Brevets Nouveaux » reste en vigueur jusqu'à la plus tardive des deux échéances

suivantes : (i) l'expiration ou l'invalidation du dernier des brevets incluant le certificat de protection ou (ii) l'expiration d'une période de dix (10) ans à compter de la première commercialisation d'un Produit dans un pays du TERRITOIRE.

LFB BIOTECHNOLOGIES déclare par le présent acte avoir dûment notifié le transfert à la société LFB SA, de l'ensemble de ses droits et obligations au titre du CONTRAT par lettre recommandée avec Accusé de Réception le 17 décembre 2012 et ce conformément aux dispositions de l'article 14.2 de l'accord.

Fait à Paris le 21 juin 2013

LFB BIOTECHNOLOGIES

Nom Jean-Philippe POMMERET

Titre : Directeur Propriété Intellectuelle



Signature

LFB SA

Nom Jean-Philippe POMMERET

Titre : Directeur Propriété Intellectuelle



Signature